



**PGA**  
DEVELOPMENT CENTER  
WATERFALL

PGA學習發展中心-Waterfall  
PGA Development Center - Waterfall

**BE THE NEXT  
PGA CHAMPION**

成為下一個PGA冠軍

Valid from January 2022  
2022年1月1日起生效



## Adult Private Instruction 成人私人教學

HOURS 課時	DIRECTOR OF INSTRUCTION 教學總監		ADVANCED LEAD INSTRUCTOR 高級首席教練		CERTIFIED LEAD INSTRUCTOR 認證首席教練		ADVANCED CERTIFIED INSTRUCTOR 高級認證教練		CERTIFIED INSTRUCTOR 認證教練	
	MEMBER	NON-MEMBER	MEMBER	NON-MEMBER	MEMBER	NON-MEMBER	MEMBER	NON-MEMBER	MEMBER	NON-MEMBER
1	\$1,600	\$1,700	\$1,400	\$1,500	\$1,300	\$1,400	\$1,200	\$1,300	\$1,100	\$1,200
10	\$14,400	\$15,300	\$12,600	\$13,500	\$11,700	\$12,600	\$10,800	\$11,700	\$9,900	\$10,800
20	\$28,800	\$30,600	\$25,200	\$27,000	\$23,400	\$25,200	\$21,600	\$23,400	\$19,800	\$21,600

- Each additional student will be charged at \$3,000 / 10 lessons per person (Maximum of 1 additional student only).  
如增加上堂學員人數, 需另付 \$3,000/10堂 (最多1人)。
- Complimentary gift will be offered for purchase of 20 lessons package. 凡選購20課時教學, 可獲贈精選禮物。
- One bay per person is included for each private lesson. 每堂每人包括一條球道。
- For any leave application, 2 days advance notice is required. Otherwise, 1 lesson will be deducted. (For sick leave, doctor's certificate must be presented within 48 hrs)  
任何假期申請, 必須提前2天通知。否則將扣減1節課堂。(病假需於當日課堂起48小時內補回)
- Trial lesson fee must be paid at least 2 days in advance. 試堂費必須最少於兩天前繳付

## Adult Group Lesson 成人團體課程

COURSE 課程	INTRODUCTION TO GOLF (ITG) 高爾夫球基礎		GOLF LEVEL 1 (G1) 高爾夫球技術改良	
	MEMBER	NON-MEMBER	MEMBER	NON-MEMBER
6 Lessons	\$3,180	\$3,480	\$3,180	\$3,480

- Maximum Ratio (4 Students : 1 Coach)  
課程學員人數 (4 學生 : 1 教練)
- Lesson price is inclusive of bay fees & equipment usage during the lesson.  
課程價格包括標準球道及球具費用。
- Coaching programs include long game, putting and chipping.  
課程包括, 短桿及長桿運用。

### REMARKS:

- No refund under any circumstances.  
任何情況下均不設退款。
- Only one make-up class will be offered. The lesson will be scheduled for the week after the last lesson.  
每課程只作一次補課安排。補課會於課程完結後之下一星期安排。
- Renewal fee must be paid on or before the second last lesson to reserve space.  
如需要保留下期學位, 必須於現課程結束前2堂繳付, 以確保預留位置。
- In case the Typhoon 3 signal or higher is hoisted, all lessons will be postponed. (Refer to our severe weather arrangements)  
3號強風信號或以上, 所有課程將順延。(參考惡劣天氣安排)
- Above offers are subject to change without prior notice.  
以上優惠如有任何更改, 恕不另行通知。
- PGA Development Center-Waterfall reserves the right of final interpretation.  
PGA學習發展中心-Waterfall 將保留最終決定權。

+852 3526 0270

+852 9137 7828

pgawaterfallhk

info@pacificpinegolf.com

www.pgadevelopment.hk

PGA Development Center-Waterfall, 2/F, Olympian City One, 11 Hoi Fai Road, Kowloon, Hong Kong  
PGA學習發展中心-Waterfall, 香港九龍海輝道11號, 奧海城一期2樓